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Ing. Soták: 

Spomínala sa tu už VVS, ako náš strategický partner pre mesto a s určitými problémami 

s dodržiavaním lehôt, s dodržiavaním nejakých časov. Chcem sa spýtať, v akom štádiu je 

realizácia kanalizačného odľahčenia vetva Košická, Agátová. Dúfam, že dostanem priamu 

odpoveď od pána primátora, keďže sa tomu v predchádzajúcom období venoval. Kvôli čomu 

to pripomínam, lebo neviem, či tá akcia je ukončená, či je to skolaudované, či je to 

v skúšobnej prevádzke, či to vôbec funguje, nakoľko boli intenzívne dažde v nedeľu, 

pondelok a opätovne došlo k zatopeniu, zaplaveniu pivničných priestorov na Ulici Agátovej. 

Myslím si, že to, čo sa zrealizovalo 2014 by malo byť dotiahnuté do konca a mesto by malo 

aktívne prispieť k tomu, aby boli majetky občanov chránené.  

PhDr. Čižmár: 

Áno, na tieto veci som sa pýtal aj ja v predchádzajúcom období. Na základe toho, čo sa stalo 

minulý týždeň  som kontaktoval pána riaditeľa Leškaniča. Oznámil mi, že kolaudačné 

konanie by malo byť ukončené k 30. júnu 2015. Takže skrz toho nastal problém. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


